
Skolebestyrelsesmøde torsdag den 18. november 2021 

17:00-19:00 

Vi holder mødet i mødelokale 1.  

Det er muligt at deltage virtuelt - link kan udsendes umiddelbart før mødet. 

 

Fraværende: Rikke, Jannick, Karsten, Klaus  

Til stede: Kristoffer, Simon, Michael, Søren, Sanne, Marlene, Charlotte, Erik, Lone, 

Hirma  

Meddelelser/oriente

ring 

Ledelsen: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Personale – almen 

og special: 

 

 

 

 

Kort status 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Corona: Smittetilfælde i 

specialafdelingen i uge 44 og 45. Vi 

er udfordret på taxaordningen 

(kørselslisterne), især når der er 

smitteudbrud - vi tester alle børn, 

som betegnes som nærkontakt. 

Testteamet kommer ud på skolen 

og 0.dags tester alle børn og 

voksne, som er nærkontakt. Ingen 

oplevelser med falsk-positive I 

kviktest. Vi har testteamet ude på 

skolen om tirsdagen. Vi tester 

elever fra 9.år.  

 

Kommende begivenheder:  

Juleklippedag: Ingen 

forældre/bedsteforældre bliver 

inviteret, vi er påpasselige med 

covid-19 udbrud.  

Lucia: Afholdes i skolegården med 

afstand. Forældre må komme og 

kigge.  

Samarbejde m. fødeskolerne 

overhaling indenom? Der 

planlægges møde I starten af det 

nye år. Invitationen sendes ud 

inden juleferien.  

 

Specialcenter: Stillingsopslag ude/ 

et barselsvikariet. Udfordret på 

personalefronten når der er 

hjemsendelser i forhold til 

smittetilfælde. Forældre, personale 

og børn har taklet situationen godt.          

20 

min. 



 

 

 

Tillidsvalgte – 

almen og special: 

 

Elevråd: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Forældrevalgte: 

 

 

 

 

Projektopgave: Eleverne vil gerne 

høres i processen om valg af emne 

for projektopgaven,  

 

Danskeskoleelever konferencen: Vi 

havde forventet noget mere 

faglighed og mindre pædagogiske 

lege/aktiviteter. Bedre feedback 

som vi medbragte til konferencen 

blev stemt for.  

 

Elevrådet: Vil gerne stå for julepynt 

på fase 3 gangen.  

 

Vandautomaten: Elevrådet snakker 

med Henning. 

 

 

Motionsdag: Er der mulighed for at 
kigge på andre aktiviteter/ en hel 
motionsdag. 

Elevråd Mad fra boden og 

Medius 

 

Positive tilbagemelding omkring 

maden – priserne stiger i Medius. 

Energidrik skal drøftes med 

Henning. Eleverne er glade for 

skoleboden, de ønsker flere dage 

med smoothies.    

10 

min 

Princip Faglig og Social 

udvikling 

Se vedhæftede 20 

min 

Princip Formidling af 

information 

Se vedhæftede 10 

min 

Princip  Handleplan for 

antimobbestrategi 

Se vedhæftede 25 

min 

Idékatalog og 

dialog med 

kontaktforældre 

 Udleveres til gennemsyn  25 

min 

Punkter til næste 

møde 

 LC finder retningslinjer for 

Taxakørsel.  

 

Formidling af information 

Handleplan for antimobbestrategi 

5 

min  



 
 

Ref: Hirma Ljeskovica Bektas  
 

 
 

 

Computer generelt  

Evt.  

 

  5 

min 


